
افشــاگری مــدیرعامل رایتــل از
مصـائب انتصـابش/ آقـای وزیـر بـا
لیسانس غیر مرتبط از تخصص صحبت

می کند!
هنوز دو هفته از انتصاب پرحاشیه مدیرعامل جدید رایتل نمیگذرد که
امروز خبرهای ضد و نقیضی از ادامه کار مینا مهرنوش به عنوان

مدیرعامل به گوش میرسد.

به گزارش اعتدال آذربایجان(اعتدال پرس) به نقل از فارس، گفته می
شود فشارهای سیاسی و رسانه ای عرصه را بر مدیرعامل جدید تنگ کرده
و مینا مهرنوش در جدید ترین اظهاراتش از تصمیم خود برای ترک

رایتل می گوید.
به نظر او متاسفانه برخی دراین زمینه نگاه جنسیتی دارند و در عمل
تاب تحمل مدیریت یک زن در راس اپراتور کشوری را ندارد و در این
مدت تمام تلاش خود را برای تضعیف من به کار بستند تا از انتصاب و

ادامه کار من جلوگیری کنند.
مهرنوش گفت: من در تاریخ ۲ شهریور ماه به صورت قانونی حکم مدیر
عاملی را داشته ام اما سازمان تنظیم با دستور شبانه آقای جهرمی
در تاریخ ۲۴ شهریور مصوبه ای عجولانه و غیر کارشناسی را تنظیم
کردند که با دستورموقت، دیوان عدالت اداری مصوبه دیروز متوقف شده
است، این مصوبه بهانه بیش نبود تا آنها با هدف اصلی خود سرپوش
بگذارند ،آقای وزیر ادعا می کنند که مدیرعامل یک اپراتور باید
کارشناس فنی باشد در حالیکه خود ایشان که وزیر ارتباطات و فناوری
اطلاعات هستند سابقه تخصصی به غیر از عضو هیات مدیره رایتل ندارند

.
به عقیده مهرنوش؛ کسی راجع به تخصص صحبت می کند که با لیسانس غیر
مرتبط به عنوان وزیر نشسته است و از دکتری اقتصاد و عضو هیات

علمی دانشگاه تهران برای مدیریت یک اپراتور ایرادی می گیرد.
اقای جهرمی بهتر است به جای کارشکنی در انتصاب یک مدیر زن، نیم
نگاهی به دستاورد پنج ساله مدیریت تیم و دوستان خود در رایتل
بیاندازند که درآن زمان حدود ۱۷۰۰ میلیارد تومان زیان انباشته از
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جیب بیمه شدگان تامین اجتماعی بر رایتل تحمیل شد.
به طور قطع دغدغه ایشان مدیریت من یا کس دیگری نیست بلکه ایشان
نگران روشن شدن وضعیت گذشته رایتل از طریق مدیرانی است که سازمان
تامین اجتماعی منصوب نماید و به همین جهت بر مدیر عاملی معاون
مالی سابق شرکت رایتل تاکید دارند و او را در طول ۸ ماه گذشته به

عنوان سرپرست تایید کرده بودند.
حال به نظر می رسد با احساس خطری که وزیر با مدیر عامل شدن بنده
و شفاف شدن سوابق کاری گذشته ایشان دررایتل کرده اند، قطعا اجازه
فعالیت موثر به من داده نخواهد شد و این برای رایتل صرفه و صلاح
نیست و قصد ادامه همکاری با رایتل را ندارم وکسی باید در مدیر
عاملی رایتل حضور داشته باشد که منافع سهامداران و بیمه شدگان را

به منافع شخصی خود ترجیح دهد .
من مطمئنم دست پنهان و اشکاری قصد تخریب و ضربه زدن به اینجانب
را دارند و اقداماتی را هم شروع کرده اند که من برای حفظ شرکت
این هزینه ها را به تنهایی می پذیرم ولی خواهشم از آنها این ست
که به خاطر تخریب جایگاه و جنسیت من از اقداماتی که طی یک ماه
گذشته انجام داده اند مثل تهدید به قطع فرکانس ها و ایجاد مشکلات
فنی که بیشتر از خسارت به من، رایتل را متضرر کرده است دست

بردارند.
مطالب خیلی زیادی وجود دارد که الان بیانش به صلاح شرکت رایتل
نیست. به زودی بعد از این که شرکت به وضعیت عادی و ثبات تجاری

برگشت در مورد این موضوعات حتما اطلاع رسانی خواهم کرد.
ای کاش آقای وزیر ارتباطات و مدیرعامل مخابرات، با وجود اینهمه
مشکلات مردم در حوزه اینترنت و زیر ساختهای ارتباطی به جای تمرکز
بر تخریب یک مدیرعامل زن و تهدید شرکت رایتل به امور روی زمین

مانده مردم بپردازند.


